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Aan het college

CC raad

Bijgaand treft u aan een serie schriftelijke vragen (ex artikel 42 RvO) van CDA inzake knelpunten bij reconstructie Slotenbuurt Zegveld. 

Conform het RvO dient het college de vragen binnen een termijn van 30 dagen te beantwoorden (uiterlijk 12 juli a.s.).

Met vriendelijke groet,

Huub Ramler| griffiemedewerker | Gemeente Woerden 

Postbus 45, 3440 AA Woerden | Blekerijlaan 14, 3447 GR Woerden

M 06  55526414 |E ramler.h@woerden.nl | raadsgriffie@woerden.nl

W gemeenteraad.woerden.nl



De disclaimer van toepassing op deze email vindt u op woerden.nl



ARTIKEL 42 VRAGEN 

Knelpunten bij reconstruct ie  Slotenbuurt  Zegveld 

De reconstructie van de Slotenbuurt in Zegveld is in volle gang. De gemeenteraad is eerder geïnformeerd 

over de opgelopen vertraging en de (fors) hogere kosten door tegenvallers in de werkzaamheden. Voor 

de bewoners is het (in elk geval) anderhalf jaar flink doorbijten wat betreft overlast door werkzaamheden.  

Vanuit de wijk komen de laatste weken een flink aantal klachten en zorgen naar voren ten aanzien van de 

uitvoering van de werkzaamheden. Deze gaan over: de communicatie met en vanuit de aannemer, de uitbreiding 

van het werkterrein en de afhandeling van klachten en schade. Onze fractie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Herkent het college de zorgen die onze fractie ontvangt vanuit de wijk en heeft het college deze ook

ontvangen? Hoe gaat de gemeente hiermee om?

Bewoners geven aan dat zij op dit moment zeer beperkt worden geïnformeerd over de werkzaamheden. In het 

begin was die ervaring beter. Zo worden inwoners nu verrast door wegafsluitingen of kort tevoren aangekondigde 

werkzaamheden aan de nutsvoorzieningen 

2. In hoeverre klopt het dat de intensiteit van de communicatie met inwoners is afgenomen?

3. Wat zijn de afspraken die hierover met de aannemer zijn gemaakt?

4. Wil het college de aannemer erop wijzen dat weer net als bij de start van het project uitgebreider wordt

gecommuniceerd met inwoners? Waarom wel / niet?

De vertraging wordt opgevangen met een uitbreiding van het werkterrein om de werkzaamheden te versnellen. 

De overlast neemt daardoor voor bewoners toe. Daarnaast zijn ook zorgen over bereikbaarheid voor hulpdiensten 

en nakoming van de parkeerafspraken. 

5. Hoe beoordeelt het college de zorg over de bereikbaarheid van de woningen in de wijk voor de

hulpdiensten? Worden de hulpdiensten ook geïnformeerd over de afsluitingen?

6. Welke afspraken zijn gemaakt over de beschikbaarheid van parkeerplaatsen tijdens de werkzaamheden?

Klopt het dat het aantal parkeerplaatsen niet mag afnemen gedurende de werkzaamheden?

7. Zo ja, wordt deze afspraak op dit moment nagekomen? Welke maatregelen worden hierop getroffen?

8. Waarom wordt (of: is) er niet voor gekozen om het weiland naast de Slotenbuurt naast benutting voor het

bouwdepot ook te benutten voor parkeren zodat de werkruimte toeneemt en de bereikbaarheid en veiligheid

in de wijk eveneens?

9. Kan het college of de aannemer de wijk informeren over te volgen planning van werkzaamheden, nu de oude

planning is losgelaten?

Er zijn inmiddels diverse klachten en schademeldingen bekend. Recent nog is een huis beschadigd geraakt door 

een vrachtwagen. Op dit moment is het voor inwoners onduidelijk waar zij met hun klachten terecht kunnen. Ook 

ontvangen wij signalen van inwoners waarvan hun schademeldingen niet serieus worden genomen.  

10. Welke afspraken zijn hierover met de aannemer gemaakt? En worden deze op dit moment ook nagekomen?

11. Welke extra inspanning is het college bereidt te doen om inwoners beter te informeren over de afhandeling

van schade en klachten?

12. Op welke manier geeft de gemeente vorm aan de toezichthoudende rol op de uitvoering van dit project en

wat zijn daarbij tot nu toe de bevindingen?

Wij dringen aan op een spoedige beantwoording,  

namens de CDA-fractie, John Boere en Job van Meijeren 
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